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Formanden: 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet stats- 

ninisteren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
Tredje behandling af forslag til lov om en 

ekstraordinær afskrivning og om forhøjede or- 
dinære afskrivninger for 1975 og 1976. 

(Lovforslag nr. 118. Fremsat 6/3 75. Før- 
ste behandling 14/3 75. Betænkning 6/6 75. 
Anden behandling 12/6 75). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Stetter (KF): 
Dette og det følgende på dagsordenen op- 

førte forslag skulle gerne have en gavnlig 
virkning på erhvervsinvesteringerne og der- 
med på beskæftigelsen. En af forudsætnin- 
gerne herfor er, at de virksomheder, som 
ligger med udarbejdede planer, eller som 
overvejer nyinvesteringer, snarest får kend- 
skab til indholdet. Det er ikke givet, at alle 
interesserede bliver opmærksom på den ny- 
dannelse, som disse forslag repræsenterer; 
jeg vil derfor opfordre ministeren til at gøre 
en indsats for at få lovene kendt, og jeg vil 
spørge, om ministeren har gjort sig tanker i 
denne retning. 

Ministeren for skatter og afgifter (Svend 
Jakobsen): 
Jeg er meget enig i det synspunkt, hr. 

Stetter gav udtryk for: at det er vigtigt, 
at disse love kommer til at fungere; vi er 
enige om, at sigtet med disse love er en 
stærkere erhvervsaktivitet, og det forud- 
sætter jo, at lovene bliver anvendt. 

Jeg skal til hr. Stetter sige, at jeg ikke har 
nogen midler til rådighed til eksempelvis at 
annoncere omkring denne vedtagelse; men 
på foranledning af, at sagen er rejst her af 
hr. Stetter, skal jeg gerne gøre det utradi- 
tionelle, at vi fra ministeriet henleder den 
kreds af erhvervs-, handels- og fagblade, 
som normalt plejer at være meget grundige 
i deres orientering om lovgivningsinitiativer, 
på de love, der her gennemføres. Den risiko 
hr. Stetter peger på, ligger vel i, at de bliver 

vedtaget samtidig med en lang række andre 
lovgivningsting. 

Denne information skal jeg gerne give til- 
sagn om; derudover er der jo ganske mange, 
der har adgang til at give udtryk for syns- 
punkter i dagspressen, og jeg kunne opfordre 
til, at man benytter sig af disse muligheder. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslaget 
vedtoges med 125 stemmer mod 15. 

Formanden: 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet stats- 

ministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
Tredje behandling af forslag til lov om mid- 

lertidigt investerings fradrag. [Af Stetter m. fl.]. 
(Lovforslag nr. 164. Fremsat 19/3 75. Før- 

ste behandling 22/4 75. Betænkning 6/6 75. 
Anden behandling 12/6 75). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges med 101 stemmer mod 39. 

Formanden: 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet stats- 

ministeren. 

Den næste dag på dagsordenen var: 
Tredje behandling af forslag til lov om æn- 

dring af lov om investeringsfonds. [Optaget af 
Anders Andersen]. 

(Lovforslag nr. 28. Fremsat 28/1 75 af 
finansminister Anders Andersen. Taget til- 
bage 21/2 75 af minister for skatter og afgif- 
ter Svend Jakobsen. Optaget 21/2 75 af An- 
ders Andersen. Første behandling 14/3 75. Be- 
tænkning 6/6 75. Anden behandling 12/6 75). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 
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Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
forkastedes med 112 stemmer mod 28. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
Tredje behandling af forslag til lov om æn- 

dring af lov om arbejdsformidling og arbejds- 
løshedsforsikring m. v. (Krav imod Lønmod- 
tagernes Garantifond). 

(Lovforslag nr. 191. Fremsat 3/4 75. Før- 
ste behandling 30/4 75. Betænkning 10/6 75. 
Anden behandling 13/6 75). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 140 stemmer. 

Formanden: 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet stats- 

ministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
Tredje behandling af forslag til lov om æn- 

dring af lov om Lønmodtagernes Garantifond. 
(Overdragelse af krav til en statsanerkendt ar- 
bejdsløshedskasse). 

(Lovforslag nr. 192. Fremsat 3/4 75. Før- 
ste behandling 30/4 75. Betænkning 10/6 75. 
Anden behandling 13/6 75). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 140 stemmer. 

Formanden: 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet stats- 

ministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
Tredje behandling af forslag til lov om op" 

hævelse af lov om mægling i arbejdsstridigheder. 
[Af Kurt Hansen og Steen Folke]. 

(Lovforslag nr. 190. Fremsat 2/4 75. Før- 
ste behandling 9/5 75. Betænkning 4/6 75. 
Anden behandling 13/6 75). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
forkastedes med 126 stemmer mod 15. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
Tredje behandling af forslag til lov om æn- 

dring af lov om naturfredning. 
(Lovforslag nr. 142. Fremsat 13/3 75. Før- 

ste behandling 2/4 75. Betænkning 6/6 75. 
Anden behandling 13/6 75). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges med 117 stemmer mod 24. 

Formanden: 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet stats- 

ministeren. 

Den sidste sag på dagsordenen var: 
Forespørgsel til statsministeren af Ninn- 

Hansen, Burgdorf og Stetter: 
홢Vil regeringen íoranledige, at der gennem- 

føres en ordning for bevillinger, så en mini- 
ster altid inden for sit administrationsom- 
råde kan hindre en bevillings gennemførelse?" 

(Forespørgsel nr. VII. Anmeldt 30/5 75. 
Fremme af foresp. vedtaget 3/6 75). 

Ordføreren for forespørgerne (Ninn-Hansen) 
(KF): 
Denne forespørgsel til statsministeren, 

som hr. Stetter, hr. Burgdorf og jeg har 


